
Bestyrelsesmøde den 27. august 2013 

 

Tilstede var: Irene, Bente, Jens og Jytte 

Fraværende: Britta 

 

1. Ok til økonomi, kontoen er uændret og diverse regninger er betalt – 4 stk. 

2. Jens og Bente vil prøve at få tilbud fra 2 andre entreprenører vedr. vedligehold af området, samt 

forhøre sig ved Nygård om bedre og billigere tilbud. 

3. Intet nyt fra advokaten vedr. de tinglyste servitutter.  

4. Irene tager kontakt til Energi om reparation af sti. 

5. Forsikringen på grundejerforeningens bestyrelse bibeholdes.  

En aktiv grundejerforening kræver nogle aktive medlemmer, så skal der holdes fastelavnsfest for 

børnene i foreningen skal medlemmerne også være aktive i den forbindelse.  

Bente og Jens går en rundgang den 1. september vedr. fortove og veje. Der vil blive hjemtaget 

tilbud på vedligehold af dem. 

 

Næste møde er aftalt til tirsdag den 1. oktober kl. 19.30 ved Jytte  


